
 

 

Z Á P I S NI C A 

 

zo zasadnutia komisie financií a rozpočtu MsZ v Kežmarku,  

ktoré sa konalo dňa 02.05.2023 o 15:30 hod. v zasadačke MsÚ Kežmarok 

 

 

Prítomní: Mgr. Bc. Jozef Matia, Ing. Pavol Fejerčák, Ing. Jiří Ruml, Ján Zakucia, Daniel Mištík, 

Filip Kormoš, Ing. Miroslav Perignáth,  Martin Špitková  

 

Ospravedlnení: Ing. Janka Gantnerová 

 

Zapisovateľka: Mgr. Marta Pjurová 

 

 

Program:  

 

1. Otvorenie. 

2. Návrh VZN o vymedzení úsekov miestnych komunikácií na dočasné parkovanie 

motorových vozidiel. 

3. Stanovenie výšky príspevkov na úhradu nákladov na vykonanie sobášnych obradov. 

4. Návrh na úpravu Zásad hospodárenia s majetkom Mesta Kežmarok. 

5. Návrh na zmenu rozpočtu na rok 2023. 

6. Návrh na zmenu spolufinancovania projektu pod názvom: “Rekonštrukcia Spoločensko-

športového centra II. etapa, Kežmarok”. 

7. Rôzne. 

8. Záver. 

 

 

1. Otvorenie 

 

- predseda komisie otvoril zasadnutie, privítal všetkých prítomných a oboznámil členov komisie 

s programom a prešiel k ďalšiemu bodu programu 

 

 

2. Návrh VZN o vymedzení úsekov miestnych komunikácií na dočasné parkovanie 

motorových vozidiel 

 

- predseda komisie predstavil navrhované VZN a navrhol doplniť do bodu IV. ods. 1 písmeno 

b) na konci vetu „počas trvania EĽRO“ 

- požiadal členov komisie o pripomienky, prípadne otázky, ktoré komisia nemala a tak následne 

predseda požiadal o hlasovanie 

 

Hlasovanie za Návrh VZN o vymedzení úsekov miestnych komunikácií na dočasné parkovanie 

motorových vozidiel. 

za : 8 (všetci prítomní) 

proti: 0 

zdržal: 0  

 

Komisia financií a rozpočtu pri MsZ v Kežmarku    o d p o r ú č a   MsZ   s ch v á l i ť   Návrh 

VZN o vymedzení úsekov miestnych komunikácií na dočasné parkovanie motorových vozidiel. 

 

 

 



 

 

 
 

3. Stanovenie výšky príspevkov na úhradu nákladov na vykonanie sobášnych obradov 

 

- predseda komisie predstavil jednotlivé body daného programu a navrhol vypustiť z materiálu 

bod c) Príspevok na úhradu nákladov na vykonanie sobášneho obradu – hradná kaplnka 

- vyzval členov komisie o pripomienkovanie, ktoré neodzneli a tak komisia hlasovala 

 

Hlasovanie za Stanovenie výšky príspevkov na úhradu nákladov na vykonanie sobášnych 

obradov. 

za : 8 (všetci prítomní) 

proti: 0 

zdržal: 0  

 

Komisia financií a rozpočtu pri MsZ v Kežmarku    o d p o r ú č a   MsZ   s ch v á l i ť  Stanovenie 

výšky príspevkov na úhradu nákladov na vykonanie sobášnych obradov. 

 

 

4. Návrh na úpravu Zásad hospodárenia s majetkom Mesta Kežmarok 

 

- predseda komisie prešiel jednotlivé body nových zásad a vyzval komisiu k pripomienkovaniu 

- p. Fejerčák žiada doplniť do bodu programu za každý 1m2 obdobie trvania a taktiež 

prehodnotiť súlad už existujúcej zmluvy so zásadami 

- p. Ruml požiadal o zosumarizovanie komplexných zásad aj s dodatkami do jedného 

dokumentu 

 

Hlasovanie za Návrh na úpravu Zásad hospodárenia s majetkom Mesta Kežmarok. 

za : 8 (všetci prítomní) 

proti: 0 

zdržal: 0  

 

Komisia financií a rozpočtu pri MsZ v Kežmarku    o d p o r ú č a   MsZ   s ch v á l i ť   Návrh na 

úpravu Zásad hospodárenia s majetkom Mesta Kežmarok. 

 

 

5. Návrh na zmenu rozpočtu na rok 2023 

 

- vedúca ekon. oddelenia oboznámila členov komisie s jednotlivými zmenami v rozpočte a 

predstavila príjmy a výdavky zapojené do rozpočtu, pričom podrobne popísala členom komisie 

jednotlivéé položky 

- popísala fungovanie financovania EĽRO, kedy oboznámila členov s príspevkom pre MSKS 

- oboznámila členov komisie o preklasifikovaní bežného výdavku na kapitálový výdavok pre   

kúpu cintorínskeho vozidla VPS 

- vedúca ekon. oddelenia informovala členov komisie o zapojení príjmov škôl v rozpočte a jej 

žiadosti na školstvo, ktoré jej má tieto jednotlivé príjmy navýšenia škôl a škôlok podrobnejšie 

popísať 

- p. Perignáth sa opýtal na nájomné budov, priestorov a objektov, ktoré sa zapájajú do rozpočtu 

mesta v tejto zmene rozpočtu a požiadal o detailnejšie popísanie daného príjmu 

- p. Ruml sa opýtal na ďalšiu zmenu rozpočtu, kde budú aj zahrnuté požiadavky VPS-ky, kedy 

pani vedúca ekonom. oddelenia informovala, že to s p. Fejerčákom a p. Cintulom dala dokopy 

a budú sa tým zaoberať. 

 

 



 

 

 

Hlasovanie za Návrh na zmenu rozpočtu na rok 2023. 

za: 8 (všetci prítomní) 

proti: 0 

zdržal: 0  

Komisia financií a rozpočtu pri MsZ v Kežmarku    o d p o r ú č a   MsZ   s ch v á l i ť   Návrh na 

zmenu rozpočtu na rok 2023 

 

 

6. Návrh na zmenu spolufinancovania projektu pod názvom: “Rekonštrukcia Spoločensko 

- športového centra II. etapa, Kežmarok”. 
 

- predseda komisie otvoril ďalší bod programu a predstavil tento bod členom komisie. Požiadal 

členov o pripomienky, ktoré neboli a tak následne požiadal o hlasovanie. 

 

Hlasovanie za Návrh na zmenu spolufinancovania projektu pod názvom: “Rekonštrukcia 

Spoločensko - športového centra II. etapa, Kežmarok”. 

za: 8 (všetci prítomní) 

proti: 0 

zdržal: 0  

 

Komisia financií a rozpočtu pri MsZ v Kežmarku    o d p o r ú č a   MsZ   s ch v á l i ť   Návrh na 

zmenu spolufinancovania projektu pod názvom: “Rekonštrukcia Spoločensko - športového 

centra II.etapa, Kežmarok”. 

 

 

 

Zapísala: Mgr. Marta Pjurová 

Kežmarok, 02.05.2023 

 

 

 

 

 

 

                                                                                 Mgr. Bc. Jozef Matia 

                                                    Predseda Komisie financií a rozpočtu pri MsZ Kežmarok  


